
Openbare besluitenlijst

Van het openbare deel van vergadering van de raad van de Gemeente Oude IJsselstreek,
gehouden op donderdag 28 september 2017 in de DRU Cultuurfabriek te Ulft.

Aanwezig: O.E.T. van Dijk, burgemeester
M.B.J. Looman, raadsgriffier
G. van de Beek, PvdA 
A.C.A. Büchner, CDA 
G.T. Colenbrander, Lokaal Belang (GVS)
Mw. J.M. Elstak, CDA 
G.W.M. Hakvoort, CDA 
J.W. Haverdil, PvdA
Mw. C. Helmink, VVD 
S.L. Hiddinga, Lokaal Belang (GVS)
Mw. H.B. Hofs, Lokaal Belang (GVS)
A.J.M. Kock, D66 
R. de Lange, VVD
A.H.M. Menke, PvdA
H.J.M. Peters, SP (aanwezig vanaf agendapunt 2)
G.W. Schieven, Lokaal Belang (GVS)
M. Tekinerdoğan, CDA
J.M.G.M. Vesters, SP
H.J.H. Vreeman, Lokaal Belang (GVS)
Mw. E.H.M. Versteeg, SP 
Mw. M.G.H. Verwaaijen - Roosendaal, Lokaal Belang (GVS)
G. Vossers, Lokaal Belang (GVS)
G.L.J.M. Wildenbeest, Lokaal Belang (GVS)
C.F. Wormskamp, CDA

Voorts aanwezig: Wethouder L.G. Kuster, Lokaal Belang (GVS) 
Wethouder P. van de Wardt (CDA)
Wethouder H.J. Hengeveld, Lokaal Belang (GVS)
Wethouder J.M.H.W. Sluiter (VVD)
M. Verstappen, gemeentesecretaris

Afwezig: H.C.J. Canter Cremers, D66
Mw. G. Siner - Sir, fractie Siner
J.P.T. Winters, CDA



Opening van de vergadering en mededelingen

Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Benoeming Petra Zimmerman tot fractieassistent 
De geloofsbrievencommissie bestaande uit John Haverdil (voorzitter), Cécile Helmink en 



■ zonder hoofdelijke stemming 
■ met 20 stemmen voor en 2 stemmen tegen (leden Vossers en Schieven)
■ aangenomen
■ stemverklaring: Vossers, mede namens Schieven (zie bijlage)
■ toezegging wethouder Hengeveld: het college gaat met Buha BV in gesprek over 
verbetering van het te realiseren social return. Voor de inzameling van huishoudelijk afval en 
vergelijkbare afvalstoffen van bedrijven en scholen na 31 december 2020 zal te zijner tijd 
aanbesteding de eerste optie zijn.



Vragenhalfuur
--

Sluiting
De vergadering wordt om 22:17 uur gesloten.

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Oude IJsselstreek in zijn openbare 
vergadering 26 oktober 2017.

de griffier de voorzitter

M.B.J. Looman O.E.T. van Dijk



Stemverklaring raadslid Vossers mede namens raadslid Schieven
Raadsvergadering 28-09-2017
Onderwerp: Verlenen uitsluitend recht voor de inzameling van huishoudelijk 
afval en vergelijkbare afvalstoffen van bedrijven en scholen

Geachte voorzitter,

Ik spreek hier niet alleen voor me zelf maar ook voor de hr Schieven.

Aanbesteden is voor ons de ideale manier om goedkoop en 

kwalitatief een goede afvalinzameling te krijgen. Een jaar of 4 terug 

was de toen aanwezige raad het er mee eens dat aanbesteden ons als 

gemeente het meeste op zou leveren. En dat bleek ook zo te zijn. Wij 

zijn wat dat betreft ook een van de goedkoopste gemeente met afval 

inzameling. Nu ligt er een voorstel van het college waarbij niet 

gebruik wordt gemaakt van een aanbesteding. Het college gaat in zee 

met een overheid BV waarvan een gemeente 100% aandeelhouder is. 

Ook daarmee heb wij grote moeite mede omdat het een overheid BV 

is. Had een aanbesteding plaats gevonden dan had wij daar nog wel 

vrede meegehad. Echter er is niet aanbesteed. Daardoor wordt naar 

onze mening de inzameling te duur en gaat het de burgers veel geld 

kosten. In feite hadden onze inwoners beloond moeten worden voor 

hun goede scheidingsgedrag maar dat gebeurt op deze manier niet. 

De kosten van het brengpunt, de app en nog meerdere dingen zijn 

niet goed in beeld gebracht en geven nog financiële onzekerheid voor 

volgend jaar. 

Echter alles overziend is ons grootste bezwaar dat er niet aanbesteed 

is en de burgers niet beloond worden voor hun scheidingsgedrag. 

Uiteindelijk gaan ze veel te veel betalen en er verdwijnt 

werkgelegenheid uit onze gemeente.

Dit is voor ons de aanleiding om niet met het raadsvoorstel in te 

stemmen. 

Gerrit Vossers en Erik Schieven 


